

Date: 13 July 2026

التاريخ : 13 يوليو 2026

Bursa Kuwait Company

السادة : شركة بورصة الكويت - المحترمين

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

We would like to inform you that the Capital Markets Authority Disciplinary Board has issued Decision No.13 of 2026 (Disciplinary Board Case No. 07/2026 – CMA), dated 13 July 2026, imposing a financial penalty on the Company in the amount of KWD 20,000 , The decision also imposed financial penalties on certain members of the Board of Directors and the Executive Vice President, with an aggregate amount of KWD 35,000 .

نحيطم علماً بصدور قرار من قبل مجلس التأديب هيئة أسواق المال رقم 13 لسنة 2026 (مجلس تأديب 2026/07 هيئة) الصادر بتاريخ 2026/07/13 والذي قضى بتوقيع جزاء مالي على الشركة بمبلغ 20,000 دينار كويتي ، كما تضمن القرار توقيع جزاء مالي على بعض أعضاء مجلس الإدارة و نائب الرئيس التنفيذي بإجمالي مبلغ وقدره 35,000 دينار كويتي .

Accordingly, the Company is currently reviewing the grounds of the decision in preparation for filing grievance and appealing the decision in accordance with the applicable procedures.

وعليه فإن الشركة تقوم حالياً بدراسة أسباب هذا القرار تمهيداً للتظلم منه والطعن عليه وفق الإجراءات المقررة في هذا الشأن .

The financial impact is contingent upon the outcome of the grievance and appeal against the decision

ان الأثر المالي متوقف على ماسيسفر عنه التظلم والطعن على القرار .

Accordingly, enclosed herewith is the Company's Material Information Disclosure Form.

وعليه مرفق لكم طيه نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالشركة


صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi

Chairman


شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة
INTERNATIONAL FINANCIAL ADVISORS HOLDING COMPANY

CC Capital Markets Authority

نسخة إلى هيئة أسواق المال

International Financial Advisors Holding -K.P.S.C.

(CR 20377- Capital KD 59,678,740.400)

(+965) 22 456 631 : فاكس : 1 8444 32 (+ 965) - هاتف

شركة الاستشارات المالية الدولية القابضة - ش.م.ك.ع

(سجل تجاري رقم ٢٠٣٧٧ - رأس المال 59,678,740.400 د.ك.)

دروازه العبد الرزاق - مبنى سوق الكويت مدخل أ الدور الثامن - ص.ب : 4694 الصفاة - 13047 الكويت - هاتف 1 8444 32 (+ 965) - فاكس : 22 459 631 (+ 965)

Date	13 July 2026	13 يوليو 2026	التاريخ
Listed company name	International Financial Advisors Holding Company	شركة الإستشارات المالية الدولية القابضة	اسم الشركة المدرجة
Material Information	We would like to inform you that the Capital Markets Authority Disciplinary Board has issued Decision No. (13) of 2026 (Disciplinary Board Case No. 07/2026 – CMA), dated 13 July 2026, imposing a financial penalty on the Company in the amount of KWD 20,000 , The decision also imposed financial penalties on certain members of the Board of Directors and the Executive Vice President, with an aggregate amount of KWD 35,000 . Accordingly, the Company is currently reviewing the grounds of the decision in preparation for filing grievance and appealing the decision in accordance with the applicable procedures.	نحيطم علماً بصدور قرار من قبل مجلس التأديب هيئة أسواق المال رقم 13 لسنة 2026 (مجلس تأديب 2026/07 هيئة) الصادر بتاريخ 2026/07/13 والذي قضى بتوقيع جزاء مالي على الشركة بمبلغ 20,000 دينار كويتي ، كما تضمن القرار توقيع جزاء مالي على بعض أعضاء مجلس الإدارة و نائب الرئيس التنفيذي بإجمالي مبلغ وقدره 35,000 دينار كويتي . وعليه فإن الشركة تقوم حالياً بدراسة أسباب هذا القرار تمهيداً للتظلم منه والطعن عليه وفق الإجراءات المقررة في هذا الشأن .	المعلومات الجوهرية
The financial impact of the Material Information	The financial impact is contingent upon the outcome of the grievance and appeal against the decision	ان الأثر المالي متوقف على ماسيسفر عنه التظلم والطعن على القرار .	أثر المعلومات الجوهرية على المركز المالي



The issuer of the disclosure bears full responsibility for the accuracy, correctness, and completeness of the information contained therein and acknowledges that they have exercised due diligence to avoid any misleading, incorrect, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait hold no responsibility for the contents of this disclosure and are not liable for any damages that may be incurred by any person as a result of its publication, its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة. وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني. أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.